



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

Dato/sted	27.11.2024/Teams	Tid	Kl. 18.00	Styremøte nummer	19/2024
Deltagere fra styret:	Ann, Iselin, Rita, Gunni, Linda, Roy, Steinar, Lena				
Forfall:	Hilde				
Referent:	Lena	Distribueres til:	Hjemmesiden		

Sak		Ansvar	Frist
19.24.01	Godkjenning av innkalling – Godkjent	Lena	
19.24.02	Godkjenning av referat – Godkjent	Lena	
19.24.03	Godkjenning av protokoll – Godkjent	Lena	
19.24.04	Post inn - Gjennomgått, se postliste.	Lena	
19.24.05	Post ut – Gjennomgått, se postliste.	Lena	
19.24.06	Økonomi <i>Status</i> Rita informerer om at det ikke er noen store ting igjen av utgifter. Rydder i regnskapet frem mot årsslutt og GF. <i>Økonomi og administrasjon TG</i> Alle Tg'er er invitert til møte med hovedstyret 10.12.2024 for å komme frem til en bra løsning for alle. Rita jobber med kulepunkter som sendes ut i forkant av møtet. <i>Klubbklær/effekter</i> Har ikke kommet noe lengre med dette.	Rita	
19.24.07	Saker hos NKK <i>Godkjent mentalstatus</i> Vedtaket fra sunnhetsutvalget til NKK er sendt ut på e-post til alle medlemmene 19.11.2024. Det ble også lagt ut på Facebook, da det var mange feilmeldinger på e-poster som lå inne hos NKK. Ann jobber med å få ADRK ZTP inn på listen over godkjente mentaltester hos NKK. <i>Kjent AD status</i> Går videre til neste møte. <i>Mentaltestdommere</i> Ingenting nytt.		
19.24.08	Obligatorisk lovmal – NKK Lovmalen er nesten ferdigstilt, men det må leses korrektur av flere før den sendes inn til NKK for godkjenning. Ann, Lena og Linda leser korrektur.		
19.24.09	Vedtaksprotokoll Lena ønsker at det skal lages en vedtaksprotokoll som inneholder alle klubbens vedtak. Dette vil gjøre vedtakene lettere å finne når man skal lete. Sånn det er nå så ligger vedtakene kun i referater/protokoller fra både styremøter og generalforsamlinger, og dette er fryktelig tungvint.		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	Lena starter arbeidet og lager en slik protokoll med start fra vi tok over vervene i styret (mai 2023). Eldre vedtak som kommer frem underveis skal selvfølgelig også legges i protokollen. Styret er enige, og Lena starter arbeidet.		
19.24.10	GF 2025 <i>Dato</i> 16 mars Datoen gjøres kjent for medlemmene på hjemmesiden og SoMe. <i>Sted</i> Digitalt Iselin innhenter pris på digital løsning.		
19.24.11	Avdelinger <i>Avdeling Buskerud</i> Ingenting nytt. <i>Avdeling Trøndelag</i> To medlemmer deltar på møtet. Avdelingen kjenner at sommersesongen er ferdig. Det er snø på banen og ikke lys, så treningene blir ikke gjennomført i vinterhalvåret. Har planer om 2 MH tester, samt rasespesial/valpeshow. De ønsker også å få til kåringsprøve uken før spesialen, men dette er ikke søkt inn enda. Avdelingen jobber med aktiviteter som gir bedre inntjening til klubben. Ønsker flere rottweilere generelt på sine arrangementer. De ønsker hjelp til å skaffe dommer til spesialen, men vil prøve litt selv først. Avdelingen får mye skryt av arrangering av MH og føler de har gjort en god jobb i 2024. Styret er enig! De har også spennende samarbeidsprosjekter på gang. <i>Avdeling Vestfold</i> Avdelingen har begynt å arbeide med aktivitet og er i dialog med hovedstyret via e-post.		
19.24.12	Sak unntatt offentlighet		
19.24.13	Komiteer og råd <i>Mental</i> Komiteen ber om veiledning fra styret når det kommer til at oppdrettere skal få testet hele kull. Dette settes opp på agenda til neste styremøte. <i>Lp/Rally</i> Intern sak pågår. Komiteen inviteres til neste styremøte. <i>Bruks</i> Komiteen har søkt hovedstyret om å få budsjettere med 20.000 kr i minus på pinsesamlingen 2025. Underskuddet vil dekkes inn på annen måte i budsjettet slik at dette går i null, og komiteen vil jobbe for overskudd i resultatet 2025.		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	Evt underskudd på pinsesamlingen dekkes av komiteens egne midler. Styret trenger ikke å stemme over vedtak på budsjett, men styret setter pris på informasjonen i forkant. Lena svarer brukskomiteen. <i>Utstilling</i> Komiteen informerer om status i e-post 24.11.2024. 2025 Dommere klare for Vestfold og Besseggen. Ringpersonell er nesten klart. Det jobbes med lokasjon for utstillingen i november. Per nå er hallen til Fredrikstad Brukshund klubb ledig, men det jobbes for å finne en hall mer sentralt på østlandsområdet. På spesialen i november skal det også være valpeshow for alle raser. 2026 Dommere er klare til Besseggen og det er opprettet kontakt med dommere til de andre spesialene. Ellers har utstillingskomitéen hatt et kakesalg som gikk "så der". Noen kroner har kommet inn og det er ingen utgifter med dette. <i>RIK</i> Endring av reglene for spons til IFR WM IGP/FH Går videre til neste møte. <i>Presentasjon av alle komiteene på hjemmesiden og SoMe</i> Det har ikke kommet inn flere.		
19.24.14	Treningsgrupper <i>TG Toten</i> To medlemmer deltar fra treningsgruppen. Treningsgruppen har mye planer fremover. Grunnkurs og figurantkurs RIK, seminarer gruppe B/C (RIK), seminar med verdenskjent figurant (RIK). De jobber med planlegging av to store stevner til neste år. Treningsgruppen har en fast plass for trening og kurs og jobber med å oppgradere stedet. De har veldig mange rottweiler ekipasjer som trener hos seg. Det kommer inn mye forespørsler om å få leie anlegget. De jobber veldig godt selvstendig og trenger lite bistand fra styret. Styret bidrar med deling av arrangementer på SoMe. <i>TG Mandal</i> E-post 18.11.2024 Treningsgruppen planlegger å kjøpe inn utstyr for 10.000 kr, og spør om Rottweilerklubben kan være med å støtte innkjøpet. Styret er enstemmig på at vi ikke kan sponse til dette. Lena svarer på e-post. <i>TG Drammen</i> Søknad om opprettelse av TG. Tre medlemmer ønsker å opprette treningsgruppe som i		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	hovedsak skal trene RIK. Søknaden inneholder gode og fornuftige mål for gruppen. Styret er enstemmige, og godkjenner søknaden om opprettelse av TG. Ann svarer på e-post. <i>TG Gjøvik</i> Inviteres til neste styremøte.		
19.24.15	HD prosjekt <i>Tyskland</i> Klubben har fått svar på alle bildene som er sendt inn til ADRK (18stk). 70% av disse har fått bedre resultat enn de har avlest i NKK. Dette er et prosjekt som ikke har kostet klubben all verden frem til nå (4euro pr hund), så klubben, så styret har bestemt at det sendes blomster til avleser og assistent som takk for hjelpen. Det er forespurt privatpersoner som har sendt bilder til Tyskland om de kan være villige til å dele resultater med klubben. Styret vil oppfordre oppdrettere som har sendt bilder til Tyskland om å dele resultater med oss. <i>Klubbens avlskriterier</i> Dette blir tatt opp til diskusjon under oppdretterseminaret, evt lages det et gruppearbeid med spørsmål som besvares gruppevis. <i>Oppdretterseminar/medlemsseminar</i> Sted Elverum/Løten Dato 18/19 eller 25/26 januar. Ann åpner seminaret og forklarer bakgrunnen for seminaret. En person med god kjennskap til problematikken kan være med på seminaret via Teams. En veterinær med god kjennskap til problematikken har blitt forespurt, men kan ikke stille på seminaret. Veterinæren kan svare på spørsmål i forkant. Spørsmål kan evt hentes inn på sosiale medier og tas med til seminaret. Ann og Linda legger ut annonse på SoMe så fort dato osv er klart.		
19.24.16	Premier i Norsk Rottweilerklubb Rita har vært i kontakt med Elverum blikkenslagerverksted AS, men ikke kommet noe lenger.		
19.24.17	SoMe Det går litt saktere på SoMe nå som det ikke er sesong for arrangementer, men når det legges ut noe er aktiviteten stor. Det er gledelige tall for engasjement.		
19.24.18	Innkomne e-poster <i>26.11.24</i> E-post fra deltagere på IFR WCH IGP/FH med kommentarer til styreprotokoll 24.10.2024.		



NORSK ROTTWEILERKLUBB

PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB

	Styret har utformet et svar. Lena sender svar på e-post. Det blir også sendt kopi av brevene til RIK ansvarlig for informasjon.		
19.24.19	Diverse -		

Nytt møte 16.12.24 klokken 18:00

Båstad

Lena Davidsen

Sekretær NRK